



香港工業總會  
FHKI

香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street,

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

## Industry News 業界新聞

21 November 2016

### Public engagement on "Hong Kong 2030+"

The public engagement exercise for "Hong Kong 2030+: Towards a Planning Vision and Strategy Transcending 2030" was launched on 27 October 2016 to collect views from the public on the updated territorial development strategy for Hong Kong. "Hong Kong 2030+" is a vision-driven, pragmatic and action-oriented strategic plan to guide planning, land and infrastructure development and shape the built environment of Hong Kong beyond 2030.

The public engagement will last for six months and activities will include public forums, topical discussions, briefings to stakeholders, guided visits, knowledge-sharing sessions and exhibitions. Details of the activities and engagement documents are available at [www.hk2030plus.hk](http://www.hk2030plus.hk).

Members are urged to reserve your seats for the public engagement activities through:

1. On-line registration: ([http://www.hk2030plus.hk/your\\_engagement.asp?form=44](http://www.hk2030plus.hk/your_engagement.asp?form=44));
2. Email: ([enquiryhk2030@a-world.com.hk](mailto:enquiryhk2030@a-world.com.hk)); and
3. Telephone: (2114 4679).

\*\*\*\*\*

2016 年 11 月 21 日

### 《香港 2030+》公眾參與活動

《香港 2030+：跨越 2030 年的規劃遠景與策略》（《香港 2030+》）公眾參與活動於 2016 年 10 月 27 日展開，收集市民對更新全港發展策略的意見。《香港 2030+》是以願景帶動、積極務實及行動為本的策略規劃，旨在為香港跨越 2030 年的規劃、土地及基建發展以及建設環境的塑造提供指引。

公眾參與為期六個月，活動包括公眾論壇、專題討論、簡介會、導賞團、分享會和展覽。活動詳情和諮詢文件載於網頁 [www.hk2030plus.hk](http://www.hk2030plus.hk)。

會員請踴躍參加公眾參與活動，並以以下途徑報名：

1. 網頁：([http://www.hk2030plus.hk/tc/your\\_engagement.asp?form=44](http://www.hk2030plus.hk/tc/your_engagement.asp?form=44));
2. 電郵：([enquiryhk2030@a-world.com.hk](mailto:enquiryhk2030@a-world.com.hk)); and
3. 電話：(2114 4679).

\*\*\*\*\*